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Sopsugsanläggningen i Skarpnäck

Skrivelse

Sedan maj förra året har stadsdelens stationära sopsugsanläggning varit avstängd efter att ha 
stått obrukbar under en längre tid. Sedan dess har stadsdelens hushållsavfallshantering primärt 
skett genom bruk av containrar och kärl, vilket lett till en ökning av skadedjur i anslutning till 
dessa. 

Enligt undersökningar inom samfälligheten finns det ingen annan gångbar lösning än att ha en 
stationär sopsugsanläggning för hushållsavfall. Trots detta samt att den befintliga 
anläggningen ligger nere, har staden inte gått in och tagit över ansvaret. 

De frågor som vi vill ställa till förvaltningen är:

- Hur ser man på problematiken som lyfts fram av samfälligheten? 

- Finns det planer på att främja en återstart av sopsugsanläggningen eller förespråkar 
förvaltningen någon annan lösning?


